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Onderwerp: planvorming Europaweg (raadwergadering r9 december zor9)

Geachte fractie, Doetinchem, 18 decembeľ 2019

Bii mobiliteit verdienen ook fietser en voetgangeľ een pľominente plaats.

Daarom vľaag ik mij af waarom de verbreding van de Europaweg niet in twee
fasen kan worden geknipt waarbij het gedeelte tussen de Sicco Mansholtweg en
het spoor gelijktijdig met de ondertunneling van het spooľ wordt aangepakt en
dan ook rekening kan worden gehouden met reéle oplossingen vooľ fietsers en
voetgangers. Bij mobiliteit verdienen ook fietser en voetgangeľ een prominente
plaats.

Natuur en landschap moeten zo goed en lang mogeliik behouden bliiven.

Daarom vľaag ik mij afwaarom het noodzakelijk is om vóór 15 februari 2o2Q al rr3
volwassen en nog levende bomen langs de Europaweg te kappen. De nieuw te
planten bomen zijn dan nog lang niet volwassen. Natuur en landschap moeten zo
goed en lang mogelijk behouden blijven.

Met vľiendelijke groet,

Paul Kempeľman


